

General Woods' concern for the environment begins in its own Montréal one million-square-foot facility, the most modern in the industry. Here all waste wood fuels the company's boilers and stringent emission-control systems were installed long before they became mandatory.

Such is the commitment to the past, the present and the future of the General Woods & Veneers Ltd. Group of Companies, employing some 600 people working in almost 70 countries around the world. This global network includes manufacturing facilities in Hungary and Mexico and numerous office, plant and distribution locations throughout the United States, Asia and Europe.

Thriving on challenge, General Woods has a true international perspective, takes pride in being a global leader and continues its tradition of excellence of which its founder would be proud.



General Woods & Veneers Ltd.

1220 Marie-Victorin Blvd., Longueuil, Québec, Canada Tel.: (514) 674-4957 Fax: (514) 674-3494

Telex: 055-60593

Swords Veneer & Lumber Co.

37th Ave. & 7th Street

P.O. Box 4207, Rock Island, Illinois, U.S.A. 61204-4207

Tel.: (309) 788-4515

Fax: (309) 788-6235 Telex: 272-553 Produisant 25 millions de semis par année, Pampev fournit également des services de consultation technique, de fourniture d'équipement et de gérance de pépinières.

L'implication de General Woods dans la protection de l'environnement débute dans sa propre installation d'un million de pieds carrés, à Montréal, l'une des plus modernes de l'industrie, où les résidus de bois alimentent les chaudières. Un système rigoureux pour le contrôle des rejets atmosphériques y fut installé, bien avant qu'il ne devienne obligatoire.

Tel est l'engagement passé, présent et futur du Groupe General Woods & Veneers Ltée, employant 600 personnes à travers le monde et présent dans plus de 70 pays sur tous les continents.



Ce réseau inclut des opérations de productions en Hongrie et au Mexique et plusieurs bureaux, usines et centres de distribution aux États-Unis, en Asie et en Europe.

Motivée par les défis, General Woods est une compagnie avec une perspective vraiment internationale. Une compagnie forte de son rôle de leader mondial. Une compagnie qui perpétue sa tradition d'excellence, ce dont son fondateur serait fier.

Genwove U.S. Ltd.

P.O. Box 310, Indian Trail, North Carolina, U.S.A. 28079 Tel.: (704) 821-7628 Fax: (704) 821-6559

Telex: 4979853 (Via ITT)

Budapest Furnér Muvek Kft.

1222 Budapest XXII, Haros U.7, Hungary

Tel.: (36-1) 226-5721 Fax: (36-1) 226-5309

Telex: 2225583